



(Le français suit)

The 2022 Metropolis Canada Awards

The 24th Metropolis Canada Conference Steering Committee is pleased to announce the opening of our call for nominations for the Metropolis Canada Awards. These awards recognize and celebrate outstanding contributions to the field of immigration and settlement in Canada.

The Metropolis Canada awards intend to establish a benchmark of achievement and excellence, bringing pride and peer acknowledgement to the deserving recipients. There are three award categories to nominate candidates under:

- Metropolis Canada **Service Provider Award** (Non-profit)
- Metropolis Canada **Researcher Award** (Academic/Graduate Student)
- Metropolis Canada **Policymaker Award** (Former/Current Civil Servant)

The Metropolis Canada Awards Subcommittee, consisting of members of the Conference Steering Committee, is responsible for selecting the Award recipients. A nomination for each of the three categories of the Metropolis Canada Awards may be submitted by any persons working in the field of immigration and settlement in Canada and should include:

- A one-page statement explaining reasons for the nomination;
- A copy of the nominee's full curriculum vitae;
- And two letters of recommendation.

Awards will be presented at the 24th Metropolis Canada Conference on March 26, 2022 at the Hyatt Regency Hotel in Vancouver, BC. Please submit your nomination to James Ondrick at james.ondrick@acs-aec.ca. **Submissions must be received no later than January 14, 2022**. Earlier submissions are appreciated.

>> The deadline to submit a nomination has been extended to January 30, 2022.



Les Prix Metropolis Canada 2022

Le comité organisateur du 24e Congrès Metropolis Canada a le plaisir de vous annoncer le lancement des appels aux nominations pour les prix Metropolis Canada. Ces prix soulignent et célèbrent les contributions exceptionnelles dans le secteur de l'immigration et de l'établissement au Canada.

L'objectif des Prix Metropolis Canada est d'établir un jalon de succès et d'excellence qui inspirera aux lauréats la fierté et la reconnaissance de leurs pairs. Il y aura des nominations pour les trois catégories suivantes :

- Le Prix Metropolis Canada pour **Prestataire de services** (OBNL)
- Le Prix Metropolis Canada pour **Chercheur** (universitaire ou diplômé)
- Le Prix Metropolis Canada pour **Décideur** (fonctionnaire en exercice ou retraité)

Le sous-comité des Prix Metropolis Canada constitué de membres du comité organisateur est responsable de la sélection des lauréats. Une nomination pour chacune des trois catégories des Prix Metropolis Canada peut être soumise par n'importe quelle personne travaillant dans le domaine de l'immigration et de l'établissement au Canada et devrait comprendre :

- Une déclaration d'une page expliquant les raisons de la nomination ;
- Une copie intégrale du curriculum vitæ de la personne nommée ;
- Et deux lettres de recommandation.

Les prix seront présentés au 24e Congrès Metropolis Canada le 26 mars 2022, à l'hôtel Hyatt Regency à Vancouver, C.-B. Veuillez s'il vous plaît soumettre votre nomination à James Ondrick à l'adresse james.ondrick@acs-aec.ca. **Votre soumission ne pourra plus être reçue après le 14 janvier 2022.** Les soumissions faites en avance sont appréciées.

>> La date limite pour soumettre une nomination a été prolongée jusqu'au 30 janvier 2022.